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Incheiat astazi 13 februarie 2018 in sedinta ordinara a consiliului LocalTatulesti undeparticipa 8 din 9 consilieri alesi. Lipseste domnul Haiducu Gabriel.
La sedinta mai participa domnul Vasile Dan - primarul comunel ratulesti , d-naRadulescu Mariana - consilier compartiment stare civila si asistenta sociala ,domul MoraruNicolae administrator sidomnul Lica lon.
sedinta este deschisa de domnisoara Teodorescu Veronica - presedinte de sedinta caresupune spre aprobare consilierilor locali ordinea de zi conform convocarii.
Proiect de hotarare cu privire la aprobarea contului de executie ba bugetului local latrimestrul lV 20L7.

Initiator,Vasile Dan -primar
Prezinta constantinescu Rodica -inspector,compartiment de contabilitate

Proiect de hotarare cu privire la aprobarea bugetului local initial pentru anul 201g .Initiator,Vasile Dan- primar
Prezinta constantinescu Rodica - inspector, compartiment de contabiritate

Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Programuluide investitii publice pentru anul20L8.
Initiator,Vasile Dan - primar
Prezinta lstrate Florentina - viceprimar

Proiect de hotarare cu privire la stabilirea salariului de baza pentru personalul din cadrulaparatului de specialitate al primarului comunei ratulesti.
Initiator, Vasile Dan - primar
Prezinta constantinescu Rodica - inspector compartiment contabilitate.

Proiect de hotarare cu privire la stabilirea indemnizatiei de sedinta pentru consilierii localiin anul 2018.
Initiator,Vasile Dan - primar
Prezinta constantinescu Rodica - inspector compartiment de contabilitate

Diverse probleme

Fiind supusa la vot, ordinea de zi a fost aprobata cu 8 voturi ,,pentru ,,de consilieriiprezenti.

In continuare se supune spre aprobare consilierilor locali procesul-verbal al sedinteianterioare din data de 30 ianuarie 2oL8 ,care a fost aprobat de consilierii prezenti sisemnatde presedintele de sedinta.
se trece la prezentarea materiareror inscrise in ordinea de zi.
Domnul primar prezinta proiectulde hotarare de la punctut ! ,iard-na constantinescuRodica prezinta raportur compartimenturui de speciaritate

Nefiind discutii ,se supune la vot, se aproba cu 8 voturi "pentru,, si se adopta Hotarareanr5/2018



se trece la punctul 2 din ordinea de zi domnul primar Vasire Dan prezinta proiectul dehotarare, iar d-na constantinescu Rodica prezinta raportul compartimentului despecialitate.

Domnul Preda Filip - consilier local intreaba cit s-a cheltuit cu iluminatul public?
Doamna constantinescu Rodica spune ca s-a cheltuit 32000 lei pentru iluminatut public.Domnul Voicu constantin intreaba ce se va face cu asfaltarea drumului de la calugari ,este de parere ca nu se va realize

Domnul primar Vasile Dan arata ca anul acesta o sa avem mai putini
bani, spera ca se vor mai obtine ra rectificarire ce vor urma.

se supune la vot punctual 2 din ordinea de zi si se aproba cu 7 voturi ,,pentru,,si,, 
1"abtinere din partea consilierului localvoicu constantin se adopta Hotararea nr.6/20!g

se trece la punctul 3 din ordinea de zi, domnul primar Vasile Dan prezinta proiectul deHotarare , d-na lstrate Florentina - viceprimar prezinta raportul compartimentului despecialitate.

Se supune la vot punctul 3 din ordinea de zi si se aproba cu,,,7,,voturi,,pentru,,si 1"abtinere "din partea domnuluiVoicu constantin se adopta Hotararea nr.7/2o1g.
se trece la punctul 4 din ordinea de zi , domnul primar vasile Dan prezinta proiectul dehotarare ' d-na constantinescu Rodica prezinta raportul compartimentului de specialitate.Domnul consilier Preda Filip spune ca unii s rlariati din cadrul primariei au salarii foarte mari, arata ca nu s-a tinut cont de grila de salarizare.
Doamna Teodorescu veronica intreaba de ce domnul Ene Dumitru nu vine la program,

arata ca a fost intrebata de unii cetateni din comuna.
Se supune la vot punctul 4 din ordinea de zi si se aproba cu 6 voturi,,pentn),,si 2,,abtineri"din partea domnilor consilieri Voicu constantin si preda Filipsise adopta Hotarareanr.8/2OL8

se trece la punctul 5 din ordinea de zi , domnul Primar vasile Dan prezinta proiectul dehotarare, d-na constantinescu Rodica prezinta raportul compartimentului de specialitate.
se supune la vot si se aproba cu g voturi "pentru,,se adopta Hotararea nr 9/20Lg

DISCUTII:

Domnul constantin Marinica consilier local intreaba cine a stabitit programul iluminatuluipublic?

Domnul primar vasile Dan , spune ca va trebui perceputa taxa pentru iluminatul public,insa nu este de acord cu aceasta.
Domnul consilier voicu constantin nu este de acord cu iruminatul public.
Domnul consilier preda Firip intreaba cati banis-au corectat ra deseuri?
Domnul constantin Marinica consilier local - este nemultumit ca firma care a executatlucrarea la santuri nu a carat pamantur de pe marginea santurui :

Arata ca cei cu societatile agricole au stricat drumurile, propune ca acestia sa le refaca.Domnul primar Vasire Dan spune ca nu poate sa-r obrige pe acestia.
Domnisoara Teodorescu Veronica intreaba ce solutii ,. pot gasi pentru a repara

drumurile.
Domnul consilier Voicu constantin - este nemultumit de lucrarile pe care le facbeneficiarii leeii 4L6/2OOL .

Nu este de acord ca acestia sa-si primeasca baniidaca nu executa orele in folosul
comunitatii.



Domnur primar vasire Dan spune ca incepand de saptamanaajutor social vor astupa gropile de pe drumurile comunale.
Domnur Moraru Nicorae arata ca beneficiarii de ajutor socialdeoarece este distanta de circa 7 km

viitoare beneficiarii de

trebuie dusi cu masina

Propune repartizarea acestora pe sectoare.
Domnulvoicu constantin propune ca acestisa taie maraciniide pe marginea drumului

i8 nu se va realiza
ul de asfaltare este aprobat.
ele restante privind magazinul Tatulesti si

Domnul primar Vasile Dan arata ca va pune pe ordinea de zi a sedintei urmatoaresituatia terenului de ta magazin
Spune ca acesta va trebui scos la licitatie.

ilTit?ftt."t 
face cadastru gratuit pentru localitatea noastra deoerece sunte prinsi intr-

Nefiind discutii sedinta a luat sfarsit.
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